DU PREMIER MINISTRE



August 12, 2009 כייב אב, תשסייט

Dear Roland,

I would like to wish a happy, healthful and peaceful New Year to all readers of SHALOM.

Since you founded SHALOM 20 years ago, your magazine has brought real pleasure to its readers and vital information about Israel. It helps strengthen the bond between Israel and Jews all over the world at a time when the need for a strong relationship between all of us is more important than ever.

Let me congratulate you on your success, and I urge you to carry on with your important work.

I send you my best wishes for a Shana Tova.

Sincerely,

Benjamin Netanyahu

Bletampha

Mr. Roland S. Sussman
Editor-in-Chief
SHALOM – The European Jewish Times
Geneva
Switzerland

Cher Roland,

Je souhaite présenter mes meilleurs vœux pour une nouvelle année de bonheur, de santé et de paix à tous les lecteurs de SHALOM.

Depuis que vous avez fondé SHALOM il y a 20 ans, votre magazine a apporté d'authentiques satisfactions à vos lecteurs, leur donnant accès à des informations vitales sur Israël. SHALOM contribue à consolider les liens entre Israël et les Juifs du monde entier à une époque où une relation forte et solide entre nous tous est plus essentielle que jamais.

Permettez-moi de vous féliciter pour votre succès et de vous inciter vivement à continuer votre œuvre si importante.

Je vous adresse mes meilleurs væux de Shanah Tovah.

Jerusalem, Israel